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Rada Miejska w Piasecznie  
Radni - Sesja 

Protokół nr 32/2020  

XXXII Sesja w dniu 16 grudnia 2020  
Obrady rozpoczęto 16 grudnia 2020 o godz. 09:45, a zakończono o godz. 11:10 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska   nieobecna 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Piotr Obłoza otworzył sesję. Odczytał listę obecności. Radni 
potwierdzili swoją obecność on-line w systemie Microsoft Teams oraz poprzez 
potwierdzenie obecności w systemie e-sesja. Przewodniczący stwierdził kworum. 

Przystąpiono do ustalenia porządku obrad.  

Daniel Putkiewicz Burmistrz zgłosił prośbę o: 

zdjęcia projektu w pkt 6.3 w sprawie przejęcia od Zarządu Powiatu Piaseczyńskiego 
zadania publicznego zarządzania fragmentem drogi powiatowej – ul. Księcia Janusza 
I Starego w Piasecznie 
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wprowadzenia dodatkowych uchwał:  

1. w sprawie wydatków które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2020 
2. w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej od wyroku Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Warszawie z dnia 08.10.2020r, syg. akt II SA/Wa 200/20 
3. w sprawie zmiany uchwały Nr 662/XXXI/2020 RM w Piasecznie z dnia 18.XI.2020r 
w sprawie zmiany uchwały Nr 582/XXVII/2020 RM w Piasecznie z dnia 15.07.2020r 
w sprawie uchwalenia tekstu jednolitego Statutu SZPZLO w Piasecznie 

Głosowanie zaproponowanych zmian w porządku obrad: 
1) dodatkowa w sprawie wydatków które nie wygasają z upływem roku budżetowego 
2020 
Głosowano w sprawie: dodatkowa w sprawie wydatków które nie wygasają 
z upływem roku budżetowego 2020.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Ewa Urbańska 
Wprowadzona jako pkt 6.2 
 
2) dodatkowa: w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej od wyroku Wojewódzkiego 
Sądu Administracyjnego w Warszawie z dnia 08.10.2020r, syg. akt II SA/Wa 200/20 
Głosowano w sprawie:  
dodatkowa: w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej od wyroku Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Warszawie z dnia 08.10.2020r, syg. akt II SA/Wa 200/20.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Agnieszka Czajkowska, Paweł Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (2) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska 
Wprowadzona jako pkt 21 
 
3) dodatkowa: w sprawie zmiany uchwały Nr 662/XXXI/2020 RM w Piasecznie z dnia 
18.XI.2020r w sprawie zmiany uchwały Nr 582/XXVII/2020 RM w Piasecznie z dnia 
15.07.2020r w sprawie uchwalenia tekstu jednolitego Statutu SZPZLO w Piasecznie 
Głosowano w sprawie:  
dodatkowa: w sprawie zmiany uchwały Nr 662/XXXI/2020 RM w Piasecznie z dnia 
18.XI.2020r w sprawie zmiany uchwały Nr 582/XXVII/2020 RM w Piasecznie z dnia 
15.07.2020r w sprawie uchwalenia tekstu jednolitego Statutu SZPZLO w Piasecznie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
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Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska 
Wprowadzona jako pkt 22 

4) w sprawie zdjęcia projektu w pkt 6.3 w sprawie przejęcia od Zarządu Powiatu 
Piaseczyńskiego zadania publicznego zarządzania fragmentem drogi powiatowej – 
ul. Księcia Janusza I Starego w Piasecznie. 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie zdjęcia projektu w pkt 6.3 w sprawie przejęcia od Zarządu Powiatu 
Piaseczyńskiego zadania publicznego zarządzania fragmentem drogi powiatowej – 
ul. Księcia Janusza I Starego w Piasecznie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Renata Mirosław 
BRAK GŁOSU (2) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska 
Projekt uchwały zdjęty z 32 sesji RM. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
- nie zgłoszono uwag do projektu 
Głosowano:  Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Miejskiej w Piasecznie..  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (2) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska 
Protokół przyjęty  
 
3. Sprawozdanie burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 
 
Burmistrz poinformował, że z uwagi na propozycję przerwy w obradach sesji około 
11:40, sprawozdanie z działań podejmowanych w okresie między sesjami zostanie 
przedłożone na następnej sesji.  

4. Sprawozdanie przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej 
sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza przedstawił SPRAWOZDANIE Z 
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DZIAŁAŃ PRZEWODNICZĄCEGO RADY MIEJSKIEJ za okres od 18.11.2020 – 
16.12.2020  

4.1. Udział w spotkaniach/konsultacjach zespołu historycznego p. Magda  
4.2. udział we wtorkowych kierownictwach Gminy p. Magda (on Line)  
4.3. sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady Miejskiej  
4.4. bieżąca praca w komisjach Rady, współpraca z Burmistrzem, kontakt z 
mieszkańcami  
4.5. współpraca z Biurem Rady Miejskiej  

5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw. 
- Joanna Morawska Sołtys wsi Wólka Kozodawska złożyła podziękowania za 
wykonanie i sprawną organizację w czasie wykonywanych prac remontowych dróg. 

- nie było innych zgłoszeń 
 
6. Bieżące uchwały: 
 
1) w sprawie zmiany Uchwały nr 428/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
18.12.2019 r. 
Agnieszka Kowalska – Skarbnik gminy zreferowała projekt uchwały, zgłosiła 
autopoprawki do uchwały: 
Dochody zwiększenia w kwocie  
• 700 000 zł. w dziale 756 rozdział 75621 § 0010 wniosek IT; 
• 504 530 zł. w dziale 758 rozdział 75802 § 2750 subwencja;  
Przychody zmniejszenia w kwocie  
• 700 000 zł. w dziale 952 pożyczki i kredyty; 
• 504 530 zł. w dziale 931 papiery wartościowe;  
oraz uzasadnienie i § 6, § 7, § 8 w ww. zakresie 
 
Beata Walczak Przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła pozytywną opinię 
komisji i Rady Oświatowej dla zadań z zakresu oświaty, ujętych w projektach z pkt. 
6.1, 6.2 
Ewelina Wójcik Przewodnicząca Komisji Sportu przedstawiła pozytywną opinię 
komisji z zakresu sportu. 
Katarzyna Krzyszkowska - Sut Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji 
przedstawiła pozytywną opinię komisji odnośnie projektów z pkt. 6.1- 6.3. 
Ewelina Wójcik Przewodnicząca Komisji Sportu przedstawiła pozytywną opinię 
komisji z zakresu sportu. 
Artur Maicki Przewodniczący Komisja Finansów i Inwestycji przedstawił pozytywną 
opinię komisji odnośnie projektów z pkt. 6.1- 6.3.   
Głosowano:  w sprawie zmiany Uchwały nr 428/XVIII/2019 Rady Miejskiej 
w Piasecznie z dnia 18.12.2019 r.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (18) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała podj ęta. 
 
2) w sprawie wydatków które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2020 
Agnieszka Kowalska – Skarbnik gminy zreferowała projekt uchwały, zgłosiła 
autopoprawki do uchwały: 
- w Załączniku nr 1  dodano poz. „Układ komunikacyjny w rejonie ulic: Berberysowa 
i Irysów w Piasecznie kwota 872 026,- zł.; 
- zmieniono poz. 3 nowa nazwa w brzmieniu „Opracowanie geodezyjne – wydzielenie 
publicznego układu komunikacyjnego – zmiana kwoty na 77 500 zł.   
- zmieniono kwoty zgodnie z załącznikiem nr 1 wg uzasadnienia. 
Pozytywne opinie komisji. 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie wydatków które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2020.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Renata Mirosław, Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała podj ęta. 
 
3) w sprawie zmiany Uchwały nr 429/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
18.12. 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2020-2036. 
Agnieszka Kowalska – Skarbnik gminy zreferowała projekt uchwały, zgłosiła 
autopoprawki do uchwały wynikające z podjętych uchwał. 
Pozytywna opinia komisji. 
Głosowano:  w sprawie zmiany Uchwały nr 429/XVIII/2019 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 18.12. 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2020-2036..  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (19) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Wojciech 
Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała podj ęta. 
 
ZDJĘTA 4) w sprawie przejęcia od Zarządu Powiatu Piaseczyńskiego zadania 
publicznego zarządzania fragmentem drogi powiatowej – ul. Księcia Janusza I 
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Starego w Piasecznie. 
 
5) w sprawie skargi P.P. na uchylanie się UMiG Piaseczno od obowiązku ustawienia 
znaków ograniczających prędkość oraz tonaż pojazdów na ul. Słonecznej 
w Chyliczkach. 
Bogdan Temoszczuk Gł. Specjalista - Kontrola Wewnętrzna zreferował projekt 
uchwały, zgłosił autopoprawkę w tytule dwa razy wpisano słowa  „uchylanie się” oraz 
w uzasadnieniu nazwisko, wpisać inicjały. 
Adam Marciniak Przewodniczący Komisja Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił 
pozytywną opinię komisji. 
Głosowano:  w sprawie skargi P.P. na uchylanie się UMiG Piaseczno od obowiązku 
ustawienia znaków ograniczających prędkość oraz tonaż pojazdów na ul. Słonecznej 
w Chyliczkach.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
6) w sprawie wyboru biegłego rewidenta przeprowadzającego badania sprawozdania 
finansowego Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów Lecznictwa Otwartego 
w Piasecznie za rok 2020 i 2021. 
Mirosława Goch Naczelnik Wydziału zreferowała projekt uchwały 
Artur Maicki Przewodniczący Komisja Finansów i Inwestycji przedstawił pozytywną 
opinię komisji. 
Głosowano:  w sprawie wyboru biegłego rewidenta przeprowadzającego badania 
sprawozdania finansowego Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów 
Lecznictwa Otwartego w Piasecznie za rok 2020 i 2021.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała podj ęta 
 
7) w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1525/L/2018 z dnia 
29.08.2018r. w sprawie zmiany statutu Młodzieżowej Rady Gminy Piaseczno. 
Michał Sawicki Główny Specjalista zreferował projekt uchwały. 
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Beata Walczak Przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła pozytywną opinię 
komisji. 
Katarzyna Krzyszkowska - Sut Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji 
przedstawiła pozytywną opinię komisji. 
Głosowano: w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1525/L/2018 
z dnia 29.08.2018r. w sprawie zmiany statutu Młodzieżowej Rady Gminy Piaseczno..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
8) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie przez Gminę Piaseczno 
prawa własności części nieruchomości ozn. jako działka ew. 320 obr. 24 m. 
Piaseczno. 
Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
Ewa Urbańska Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawiła pozytywną opinię komisji dot.: projektów pod nr 6.8 i 6.13-6.19. 
Adam Marciniak Przewodniczący Komisja Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił 
pozytywną opinię komisji dot.: projektów pod nr 6.8-6.13. 
Głosowano:  w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie przez Gminę 
Piaseczno prawa własności części nieruchomości ozn. jako działka ew. 320 obr. 24 
m. Piaseczno.   
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
9) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działki oznaczonej nr 67/6, położonej w obr. 54 m. Piaseczno. 
Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 
bezprzetargowym części działki oznaczonej nr 67/6, położonej w obr. 54 m. 
Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur 
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Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
10) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działki ewid. ozn. nr 6/16 oraz działek ewid. nr 6/17, 6/18, 6/19, 6/20, obr. 26, 
położonej przy ul. Wojska Polskiego. 
Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
Głosowano:  w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 
bezprzetargowym części działki ewid. ozn. nr 6/16 oraz działek ewid. nr 6/17, 6/18, 
6/19, 6/20, obr. 26, położonej przy ul. Wojska Polskiego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
11) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działek nr 43, 2/79 i 2/80 oraz działki 2/20, obr. 17, położonych w Piasecznie w 
rejonie ul. Kusocińskiego i ul. Wojska Polskiego. 
Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działek nr 43, 2/79 i 2/80 oraz działki 2/20, obr. 17, położonych w Piasecznie 
w rejonie ul. Kusocińskiego i ul. Wojska Polskiego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kamiński 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała podj ęta. 
 
12) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działki oznaczonej nr 3/12, obr. 3 m. Piaseczno położonej przy ul. Chabrów. 
Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
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Pozytywna opinia komisji. 
Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 
bezprzetargowym części działki oznaczonej nr 3/12, obr. 3 m. Piaseczno położonej 
przy ul. Chabrów.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
13) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Piaseczno 
udziału w prawie własności nieruchomości położonej przy ul. Porannej 
w miejscowości Józefosław gm. Piaseczno. 
Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
Artur Maicki Przewodniczący Komisja Finansów i Inwestycji przedstawił pozytywną 
opinię komisji 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Piaseczno udziału 
w prawie własności nieruchomości położonej przy ul. Porannej w miejscowości 
Józefosław gm. Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Agnieszka Czajkowska, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała podj ęta. 
 
14) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Józefosław – część 1 i 2. 
Anna Pakulińska – Attia Naczelnik Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
 Głosowano w sprawie:  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Józefosław – część 1 i 2.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
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Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Renata Mirosław 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała podj ęta. 
 
15) w sprawie wyrażenia opinii dla pozbawienia charakteru ochronnego lasów 
niestanowiących własności Skarbu Państwa. 
Anna Pakulińska – Attia Naczelnik Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
Głosowano:  w sprawie wyrażenia opinii dla pozbawienia charakteru ochronnego 
lasów niestanowiących własności Skarbu Państwa.  
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (15) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (2) Izabella Górzyńska, Adam Marciniak 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała podj ęta. 
 
16) w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia interesu prawnego w trybie art. 101 
ustawy z dnia 08.03.1990r. o samorządzie gminnym w przedmiocie odstąpienia od 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego podjętego 
Uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 635/XXX/2020 z dnia 14.10.2020r. 
Anna Pakulińska – Attia Naczelnik Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
Przewodnicząca Ewa Urbańska poprosiła o uzupełnienie przez Naczelnika UiA 
uzasadnienia projektu i jakie działania podjęła gmina w tej sprawie oraz w sprawie 
mieszkanki której dotyczy następny projekt uchwały.   
Anna Pakulińska – Attia Naczelnik poinformowała, że na sesji październikowej 
Gmina odstąpiła od uchwalenia planu. Gmina chce zachować istniejący łącznik 
w takim stanie jak jest. W tej sprawie wydane zostały dwa orzeczenia NSA i WSA 
w których przyznano rację Gminie. Uznano potrzebę zachowania przebiegu łącznika. 
Dlatego też jest decyzja, aby odstąpić od procedury sporządzenia planu dla 
przerwania tego łącznika i przygotowano ww. projekt uchwały.   
Adam Marciniak Przewodniczący Komisja Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił 
pozytywną opinię komisji. 
Dyskusja, z powodu problemów z połączeniem poniższa dyskusja odbyła się po 
usunięciu usterki.  
Mieszkaniec ulicy Tulipanów pan St.M. zabrał głos w celu przedstawienia podjętych 
działań powstałego w tym celu Stowarzyszenia. Mieszkańcom chodzi o współpracę 
aby ul. Tulipanów służyła celom rekreacyjnym, dobrym i bezpiecznym warunkom 
poruszania się pieszo a nie samochodem. Istnieją aspekty społeczne przedstawione 
w petycji mieszkańców o projekt zagospodarowania, aby stwarzać przestrzeń 
publiczną z odpowiednimi warunkami funkcjonalnymi. Mieszkańcy woleli by ścieżkę 
rowerową wzdłuż ul. Geodetów do Lasu Kabackiego a nie do ul. Rubinowej. 



Protokół z obrad XXXII  sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 16 grudnia 2020 r. 

11/15 

W Studium nie przewidziano drogi łączącej ul. Tulipanów z ul. Rubinową. Wytyczenie 
drogi spowoduje wycinkę starodrzewu liczącego 30 - 40 lat. Aspekty ekonomiczne to 
koszty sądowe, koszty degradacji środowiska, koszty wykupu i koszty budowy drogi, 
oświetlenia. Taniej byłoby wybudować łącznik a nie drogę. Po wybudowaniu drogi 
wystąpi duże zagrożenie bezpieczeństwa. W imieniu wszystkich mieszkańców 
apelował o utrzymanie dotychczasowego stanu i nie budowanie drogi łączącej ul. 
Tulipanów z ul. Rubinową. 
Daniel Putkiewicz Burmistrz poinformował,  że Gmina nie zamierza budować drogi, 
co potwierdza brak pieniędzy w planie budżetu Gminy. Nie ma koncepcji budowy 
drogi między ul. Tulipanów a ul. Rubinową.  W mpzp droga jest wytyczona w intencji 
bezpiecznego ruchu pieszego. W I półroczu 2021 zostanie przedstawiona propozycja 
kilku koncepcji z wykluczeniem ruchu samochodowego poza możliwością  
dopuszczenia ruchu w pełnym zakresie bezpieczeństwa i możliwości dojścia na plac 
zabaw czy pocztę przy ul. Rubinowej nie drogą okrężną ul. Geodetów. Teren nie 
może być przeznaczony pod budowę, bo jest w strefie uciążliwości wynikające 
z przebiegu linii wysokiego napięcia. Ciąg nigdy nie był planowanym połączeniem 
do centrum handlowego. Centrum handlowe nie podejmuje działań rozbudowy 
obszaru handlowego w tym rejonie, są zainteresowani terenem po byłej zajezdni 
trolejbusowej. Gmina przedstawi koncepcję ciągu pieszo jezdnego, ścieżki 
rowerowej. 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia interesu prawnego w trybie art. 101 
ustawy z dnia 08.03.1990r. o samorządzie gminnym w przedmiocie odstąpienia od 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego podjętego 
Uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 635/XXX/2020 z dnia 14.10.2020r..  
Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (4) Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Agnieszka Czajkowska 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Michał Rosa 
Uchwała podj ęta. 
 
17) w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia interesu prawnego w trybie art. 101 
ustawy z dnia 08.03.1990r. o samorządzie gminnym w przedmiocie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Julianów Północny 
zatwierdzonego Uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1450/XLVII/2010 z dnia 19 
maja 2010r (Dz. Urz. Woj. Maz. Z 2010r nr 158 poz. 3932). 
Anna Pakulińska – Attia Naczelnik Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. 
Poinformowała, że do skarżącej zostało przesłane pismo informujące, że  utrata 
mocy obowiązującej planu nie powoduje wygaśnięcia decyzji administracyjnych. 
Istnieje możliwość dokończenia budowy garażu na podstawie prawomocnego 
pozwolenia na budowę przy spełnieniu warunków wynikających z przepisów Prawa 
Budowlanego, tj. jeżeli nie upłynął określony czas od ostatniego wpisu w dzienniku 
budowy. 
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Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego oraz Komisji 
Prawa i Bezpieczeństwa. 
Głosowano: w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia interesu prawnego w 
trybie art. 101 ustawy z dnia 08.03.1990r. o samorządzie gminnym w przedmiocie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Julianów Północny 
zatwierdzonego Uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1450/XLVII/2010 z dnia 19 
maja 2010r (Dz. Urz. Woj. Maz. Z 2010r nr 158 poz. 3932).  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
18) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenu zlokalizowanego na skrzyżowaniu ulic Ogrodowej 
i Prymulki w Józefosławiu. 
Anna Pakulińska – Attia Naczelnik Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
Głosowano: w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu zlokalizowanego na skrzyżowaniu ulic 
Ogrodowej i Prymulki w Józefosławiu.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (1) Piotr Obłoza 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Michał Rosa 
Uchwała podj ęta. 
 
19) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 
Henryków Urocze – etap II. 
Anna Pakulińska – Attia Naczelnik Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. 
Naczelnik zgłosiła autopoprawki: 
- do załącznika graficznego, brakowało oznaczenia drogi 23KDD oraz  
- prawidłowe zapisy w § 43 pkt 3) i 4) dotyczące szerokości w liniach 
rozgraniczających: w poz.: s) 13 KDD (ul. Polna) – teren drogi dojazdowej o 
szerokości zmiennej od 8,0 do 13,0m; poz.: y) 19KDD (projektowana) – teren drogi 
dojazdowej o minimalnej szerokości 10,0 m; poz.: n) 8KDD (ul. Wschodnia) – teren 
drogi dojazdowej o szerokości zmiennej od 8,0 do 14,0m; poz.: m) 13KDW – teren 
drogi wewnętrznej o minimalnej szerokości 10,0m; poz.: t) 20KDW – teren drogi 
wewnętrznej o minimalnej szerokości zmiennej od 9,0 do 10,0m 
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Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego.  
Głosowano : Uwagi do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 
Henryków Urocze – etap II, w sprawie przyjęcia rozstrzygnięcia Burmistrza 
nieuwzględniających uwag do projektu planu przedstawionych w załączniku.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (18) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Izabella Górzyńska, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Michał Rosa 
Rozstrzygni ęcia Burmistrza przyj ęte. 
Głosowano : w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Henryków Urocze – etap II.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Izabella Górzyńska, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Michał Rosa 
Uchwała podj ęta. 
 
20) w sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej 
w Piasecznie 
Piotr Obłoza Przewodniczący Rady Miejskiej  przedstawił projekt uchwały. 
Głosowano : w sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady 
Miejskiej w Piasecznie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Piotr Jakubowski 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Michał Rosa 
Uchwała podj ęta. 
 
21) w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej od wyroku Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Warszawie z dnia 08.10.2020r, sygn. akt II SA/Wa 200/20 
Arkadiusz Czapski Sekretarz przedstawił projekt uchwały. 
Głosowano: w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej od wyroku Wojewódzkiego 
Sądu Administracyjnego w Warszawie z dnia 08.10.2020r, sygn. akt II SA/Wa 
200/20.  
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Komisja Prawa i Bezpieczeństwa zapoznała się z projektem uchwały. 
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (19) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Agnieszka Czajkowska, Renata Mirosław 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Michał Rosa 
Uchwała podj ęta. 
 
22) w sprawie zmiany uchwały Nr 662/XXXI/2020 RM w Piasecznie z dnia 
18.XI.2020r w sprawie zmiany uchwały nr 582/XXVII/2020 RM w Piasecznie z dnia 
15.07.2020r w sprawie uchwalenia tekstu jednolitego Statutu SZPZLO w Piasecznie 
Mirosława Goch Naczelnik Wydziału przedstawiła projekt uchwały.  
Głosowano : w sprawie zmiany uchwały Nr 662/XXXI/2020 RM w Piasecznie z dnia 
18.XI.2020r w sprawie zmiany uchwały nr 582/XXVII/2020 RM w Piasecznie z dnia 
15.07.2020r w sprawie uchwalenia tekstu jednolitego Statutu SZPZLO w Piasecznie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Michał Rosa 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
7. Wolne wnioski. 
 
Hanna Kułakowska Michalak Z-ca Burmistrza podziękowała za dokonane zmiany 
umożliwiające sfinansowanie zakup samochodu bojowego dla OSP Chojnów. 
Burmistrz, zaprosiła do jednostki na obejrzenie we wtorek po sesji po godz. 16-tej. 
Dotychczas używany wóz bojowy z OSP Chojnów zostanie przekazany dla OSP 
Bobrowiec.  
 
Piotr Obłoza Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił informację z analizy 
oświadczeń majątkowych Radnych:  
a) wszystkie osoby - Radni Rady Miejskiej w Piasecznie - złożyli oświadczenia 
majątkowe za 2019 r. w terminie.  
b) w złożonych oświadczeniach majątkowych nie stwierdzono istotnych rozbieżności 
które należałoby zakwalifikować jako podanie nieprawdy lub zatajenie prawdy. 
Wystąpiły jedynie drobne uchybienia które po uzupełnieniach - uznano jako - bez 
uwag  
c) po jednym egzemplarzu oświadczeń majątkowych przekazano do urzędu 
skarbowego  
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Piotr Obłoza poinformował, że nie wpłynęły uwagi do projektu harmonogramu sesji 
na rok 2021, tym samym sesje obędą się wg przedstawionego terminarza. 
 
8. Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza zamknął 32 sesję o godz. 11:10. 

  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Przygotowała:  
Grażyna - Małgorzata Wierzchowska 
Inspektor - Biuro Rady Miejskiej 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


